
ZAPISNIK
s 24. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska odrZane 26. kolovoza2024. godine s poðetkom u
l7 sati i 5 minuta u Centru kreativnih industrija-ClKS, Ulica Stjepana i Antuna Radióa 20 u
Sisku na prvom katu.

Sjednici su bili nazoðni vijeénici: Ðulija Adamovió, Sonja Borió, Bojan Dadasovié-
predsjednik Gradskog vijeéa, äeljko Ðermanovió, Robert Grubec, MiSa Majkió Vukðevió-
druga potpredsjednica Gradskog vijeóa, Lucija Matkovió, Zvonko Marincelj, Karla Petek,
Filip Pjerobon, Marko Rafaj, lvica Rendulié, i Zoran Sertió-prvi potpredsjednik Gradskog
vijeóa.

Odsutni vijeónici: Tomislav Kralj, Tomislav Matlekovió, S

Ljiljana Slunjski, Dubravka Sebek, Vesna Stengl, Ivica
odsutnost.

anja Miokovió, Tihomir Posavec,
Sipu5 i Sreéko Telar-opravdao

Ostali nazoðni: Kristina lkió Baniðek-gradonaðelnica Grada Siska, Marko Kriðka-zamjenik
gradonaðelnice, Gordana Karupandäa Prica-proðelnica Upravnog odjela za upravne,
imovinsko pravne i opóe poslove, Goran Grgurað-proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje,
kulturu, branitelje i civilno dru5tvo, Nikolina Bijelié-proðelnica Upravnog odjela za prostorno
uretlenje i za5titu okoli5a, Silvija MuZek-proðelnica Upravnog odjela za proraðun i frnancije,
Maja Del-Vechio-privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i komunalni
sustav, Luka Vukelió-direktor trgovaðkog dru5tva Centar kreativnih industrija Sisak CIKS
d.o.o., Mateo Lonðar-direktor trgovaðkog dru5tva Gospodarenje otpadom Sisak d.o.o., Goran
Gro5-direktor trgovaðkog dru5tva Komunalac Sisak d.o.o., Alen lbrahimpa5ió-direktor
trgovaðkog dru5tva Gradska groblja Viktorovac d.o.o., Sanja Mehinovió-direktorica
trgovaõkog dru5tva Sisaðki vodovod d.o.o., Dina Kurjak Vanió-direktorica trgovaðkog dru5tva
Gradska tränica Sisak-Centar dijeljenih usluga d.o.o., Darko Majió-direktor trgovaðkog
dru5tva Auto promet Sisak d.o.o., Sandra Kramarié-ravnateljica Djeðjeg vfüéa Sisak Novi,
Lana Sakió-ravnateljica Djeðjeg vrtiéa Sisak Stari, Marijan Bogatié-ravnatelj Gradskog
muzeja Sisak, Alma Trauber-ravnateljica Gradske galerije Striegl, Iva Mihelió-ravnateljica
Doma kulture ,,Kristalna kocka vedrine", Mario Stipkov-ravnatelj Sportsko rekreacijskog
centra Sisak i direktor Sportsko rekreacijskog centra Sisak Ugostiteljstvo d.o.o.

Bojan Dadasovió utvrdio je da je sjednici nazoðno 13 vijeónika, te se mogu donositi
pravovaljane odluke.

Aktualni sat poðeo je u 17 sati i 7 minuta.

Prije postavljanja pitanja, Bojan Dadasovió je izrekao opomenu Zeljku Ðermanovióu zbog
rasprave s mjesta, ane za govornicom.

1. Zvonko Marincelj uputio je pitanje Nikolini Bijelió u vezi s dugo oðekivanim zavr5etkom
radova na objektu Narodne knjiZnice i ðitaonice Sisak koji je o5teóen u potresu.

Koliko je utro5eno financijskih sredstava i koji sadrZaji óe biti obuhvaóeni radom knjiZnice?

Nikolina Bijelió objasnila je da su gradevinski i obrtniðki radovi na objektu zavr5eni. U tijeku
je opremanje knjiZnice. Poðetkom mjeseca prosinca oðekujemo sveðano otvorenje. Ukupni
radovi na knjiZnici iznose 5,7 milijuna eura. Od toga 4,7 milijuna eura sufinancirana su

sredstva iz Fonda solidarnosti i MPO. Oprema je vrijedna 600 tisuóa evra, a odnosi se na
informatiðku opremu, novi sustav obiljeZavanja knjiga, knjigomate, multimediju i opremanje



namje5tajem. Sufinancirano je 200 tisuóa eura od strane Ministarstva kulture i medija
Republike Hrvatske.
KnjiZnica se prostire na 2400 metara ðetvornih na tri etaùe i podrumom. U prizemlju je info
pult, galerija za izloùbe i djeðji odjel. Na strani Ulice Ante Starðevióa bit óe postavljen
knjigomat zapovrat knjiga izvan radnog vremena knjiZnice. Na prvom i drugom katu je odjel
za odrasle. Na prvom katu su i dvije prostorije za tihi studijski rad i prostorija za sastanke s

multimedijskom opremom i police zaknjige na cijelom prostoru te prostor za odabir i ðitanje
knjiga, odnosno prostor za promocije i sliðne dogatlaje. Prostor je opremljen opremom za
ozvuðenje, video opremom, projektorom i svim Sto je potrebno za takvu vrstu dogadaja. Na
drugom katu izdvojen je prostor za ëitanje periodike i dnevnog tiska. Nalazi se i zaviðajna
zblrka u posebnoj prostoriji kao i audio-video zapisi, takoder u posebnoj prostoriji koje óe
gradani moói pogledati na posebnim raðunalima. Na tom mjestu nalazi se i soba za video igre.

Zvonko Marincelj izrazio je zadovoljstvo dobivenim odgovorima.

2.Lucija Matkovió upitala je Gorana Grguraða koliko óe se novih objekata otvoriti i dograditi
i koliko óe biti novih mjesta za djecu u vrtióima? U kojoj mjeri se ti radovi financiraju
sredstvima Europske unije, a u kojoj mjeri radove plaóa Grad Sisak?

Goran Grgurað rekao je da su vrtiéi od 1. sijeðnja2025. godine vrtiéiza svu djecu besplatni
jer Grad Sisak preuzima podmirivanje tro5kova participacije roditelja. Ovogodi5nja
participacija roditelja sveukupno iznosi oko milijun eura.
Trenutno dogradujemo 3 vrtióka objekta, a ðetvrti je u pripremi. Vrtió u Galdovu je praktiðki
gotov, ali na njegovo otvaranje óemo priðekati zbogzavríetka odgojno-obrazovnog centrajer
je vrtió vezan uz centar zbog odredenih prikljuðaka. U Skolu i u vrtió u Galdovu djeca bi
krenula u mjesecu rujnu da je nadleZno ministarstvo dalo suglasnost u roku na financiranje i
na radove. Na suglasnost smo ðekali godinu dana. Radi se o financiranju od 7,3 milijuna eura.
Nadogradujemo Djeðji vrtió Razliðak sa 6 odgojnih jedinica koji bi poðetkom sljedeóeg
proljeóa mogao biti u funkciji. U rekonstrukciji je objekt Djeðjeg vrtiéa Maslaðak.
Rekonstruirat óe se od temelja i dograditi jedan kat. Zavríetak objekta se takoder oðekuje na
proljeóe. Na svakom od dva kata bit óe po 6 odgojnih jedinica. ðeñrti objekt koji óemo
dogradivati je objekt Djeðjeg vrtióa Tratinðica gdje óe se izgraditi dvije dodatne jasliðke
skupine. Sveukupno je to 20 odgojno obrazovnih skupina. Ako se radi, u prosjeku po
odgojnoj skupini od 20-ero djece, toje oko 400 novih mjesta.
Participacija Grada Siska je 70 yo, a sredstva Europske unije su 30 %.

Lucija Matkovió izrazila je zadovoljstvo dobivenim odgovorima.

3. Bojan Dadasovió postavio je dva pitanja:

Prvo pitanje vezano je uz aferu enorrnnog poskupljenja pristani5ta u Vrbini. Zbog poveé,anja
vodostaja rijeke Kupe, utvrdeno je da radovi na tom pristaniStu rastu za 40 %. U projekt je
ukljuõena Luðka kapetanija Sisak i Brodocentar Sisak. Znali gradonaðelnica u kojoj fazi je taj
projekt i hoée li ikada biti zavr5en? Je li Grad Sisak ponudio bilo kakvu pomoó vezanu vz
projekt?
Drugo pitanje odnosi se na projekt ,,Zaieli" koji se u razliðitim jedinicama lokalne
samouprave naziva drukðije. S obzirom da nam je poznato da je sisaðka tvrtka predsjednika
HDZ-a u Sisku pruäala usluge ispunjavanja obrazaca za jedinice lokalne samouprave i to
naplaóivala. jesu li usluge te tvrtke ponudene Gradu Sisku?
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Kristina Ikié Baniðek izvijestila je da, Sto se tiðe komunalnog pristani5ta, te je osobno
sudjelovala s biv5im predsjednikom Luðke uprave Sisak. Projekt je bio zami5ljen na naðin da
se osmisli, projektira i zavr5i u 5 godina. Te godine su odavno pro5le. Pohvalno je da je Luðka
uprava Sisak saznala da se rijeka Kupanalazi na lokaciji komunalnog pristani5ta. Grad Sisak
je odustao od sufinanciranja. Prvafazaje ujednom dijelu sufinancirana, ali u drugoj fazi se

odustalo od sufinanciranja jer smo shvatili da tro5kovnike i projekt ne moZemo kontrolirati.
Ne znamo kada ée izgradnja biti zavr5ena, ali znamo da nam te5ki kamioni stvaraju velike
probleme zbog toga prilaznu ulicu prema nogometnom stadionu i pomoónom stadionu i
o5teóuju dio Setnice koja je osmi5ljena da vodi do Starog grada.

Sto se tiðe firme Zibel projekti, usluge gradu Sisku nisu nudili, a s obzirom ako je istina ono
Sto smo mogli proðitati u medijima, ta tvrtka Tomislava Kralja, dobivala je poslove na naðin
da je predsjednik Zupanijske organizacije HDZ-a s gradonaðelnicima i naðelnicima
dogovarao poslove, a tvrtka je sluðajno dobivala te poslove, naravno da se takve stvari ne
de5avaju, te smo davno zakljuðili da projekt ,,Zaieli" prepu5tamo civilnom dru5tvu do te
razine da su sami sposobni provoditi takve projekte koji se financiraju i kroz 5 godina, jaðaju
svoje kapacitete. Mogao je to povoditi grad Sisak, ali na taj naðin ne bi nastale jo5 3 ili 4
udruge koje imaju kapacitete da rade dru5tveno korisne projekte. Zibel projekti nisu radili za
Grad Sisak ili za Gradsko dru5tvo crvenog kriZa Sisak niti ée ikada raditi.

Nakon prethodnog odgovora, Bojan Dadasovió je izrekao opomenu vijeóniku Filipu
Pjerobonu jer nije govorio za govornicom.

4. Zeljko Ðermanovió upitao je Marka Kriðku najprije utvrdiv5i da óe 24. prosinca biti 4
godine od potresa. Sredstva koja je drLava dodijelila Sisaðko-moslavaðkoj Zupaniji za obnovu
objekta Javne vatrogasne postrojbe jo5 nisu dodijeljena. Je li to dobra poruka i zakonito
postupanje prema onima koji su prvi bili uz nas kad se potres dogodio?

Marko Kriðka utvrdio je kako je odgovor na vijeóniðko pitanje vrlo jednostavan. To je
sramota rukovodeóih ljudi Lupanijejer osobno stopiraju sredstva namijenjena za vatrogasce
veé dvije godine. Radi se prvom iznosu koji je Vlada Republike Hrvatske odobrila u iznosu
od 40 milijuna kuna. Objekt javne vatrogasne postrojbe Grada Siska je stra5no stradao u
potresu. Drugi iznos je odobren od 100 milijuna kuna.

äeljko Ðermanovié izrazio je zadovoljstvo dobivenim odgovorom.

5. Zoran Sertió postavio je 2 pitanja:
U kojoj fazi je izgradnja prometnice kod mjesta Klobuðak, odnosno kroz samo mjesto i uz
groblje?
Kada óe biti izvr5enazamjena ograde mjesnog groblja Komarevo?

Maja Del-Vechio odgovorila je da kako je danas provedeno otvaranje ponuda za prometnicu
kroz Klobuðak. Sljedeói tjedan oðekujemo zapisnik o otvaranju ponuda, te odluku o odabiru
najpovoljnijeg ponuditelja. Izvr3enje radova je predvideno na 10 radnih dana pa u ovoj godini
oðekujemo zavr5etak radova.
Ograde oko groblja u Komarevu nema jer je danas uklonjena i kreóe se s postavljanjem nove
panel ograde, a ujednoje raspisan i natjeðaj za uredenje pristupne prometnice.

Zoran Sertió izrazio je zadovoljstvo dobivenim odgovorom.
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6. Ðulija Adamovió postavila je pitanje Goranu Grguraðu, a rijeö je o projektu jedinstvenom u
Republici Hrvatskoj. Radi se o SKartici. O ðemu je toðno rijeð?

Goran Grgurað odgovorio je da je uvod u to bio besplatan gradski prijevoz, a taj projekt se

pro5irio na uðenike srednjih i osnovnih Skola da bismo osmislili SKarticu. Umirovljenici,
osobe starije od 65 godina, uõenici osnovnih i srednjih Skola s prebivali5tem na podruðju
Grada Siska, osim besplatnog javnog prijevoza, ostvaruju pravo na besplatne kino projekcije,
besplatno klizanje i besplatno kori5tenje bazena i besplatno ðlanstvo u knjiZnici. Pravo na
karticu ostvaruje se na naðin da gradani dodu u trgovaðko dru5tvo Auto promet d.o.o. s

osobnom iskaznicom i dokazom o svom statusu. Uðenici donose potvrde iz 5kol4 a

umirovljenici potvrdu o mirovini, odnosno ako su stariji od 65 godina donose osobnu
iskaznicu.

Ðulija Adamovió izrazila je zadovoljstvo dobivenim odgovorom.

7. Filip Pjerobon utvrdio je da je iz Prijedloga proraðuna 2a2025. godinu predvidena najveéa
ulaganja u obrazovanje i kulturu. Koji objekti osnovnih Skola óe se dogradivati, kada poðinju
radovi, kojaje procijenjena vrijednost radova i Sto znaði taj projekt?

Goran Grgurað izvijestio je da su zavr5eni konstrukcijski radovi na OS lvana Kukuljevióa, a

50 % radova na cjelovitoj obnovi je zavrSeno. Zavrietak radova oðekuje se poðetkom
proljeéa. Okoli5 óe biti ureden onako kakav je bio prije potresa, a paralelno éemo prijaviti i
projekt dogradnje manje dvorane.
U tijeku su zavr5ni radovi na odgojno obrazovnom centru u Galdovu. Zavríetak radova
oðekujemo poðetkom svibnja sljedeóe godine.
Od 9 osnovnih Skola kojima je osnivað Grad Sisak, preostaju 3 osnovne Skole koje nemaju
moguónost odríavanje nastave u jednoj smjeni. Ti projekti su prijavljeni na MPO. Trenutno
su u izradi projektne dokumentacije zate 3 Skole, a to su OS ,,Braóa Ribar", OS Viktorovac i
oS sela.
Oðekujemo dovr5etak projektne dokumentacije u sijeðnju ili veljaði sljedeóe godine, azatimu
nabavu za naj povolj nijeg izvoilaða.
Vrijednost radova ne moZemo znati do zavr5etka projekata, ali óe tro5kovi biti vi5emilijunski.
ZavrÉetak dogradnja oðekuje se krajem 2025. godine.

Fi I ip Pj erob on izrazio je zadovolj stvo dobivenim odgovorima.

8. Karla Petek uputila je pitanje Silviji MuZek. Zanimaloju je Sto moZemo oðekivati oko
kori5tenja objekta koji óe uskoro biti dovr5en, a radi se o objektu u Ulici kralja Tomislava 40 i
kada bi Sisak HUB mogao biti otvoren na zadovoljstvo poduzetnika u novom moderno
opremljenom prostoru?

Silvija MuZek odgovorila je da óe navedeni objekt imati preko 800 metara ðetvornih korisne
povr5ine. Sastoji se od suterena, prizemlje, prvog kata i potkrovlja. Prostor óe bit opremljen
namje5tajem suvremenog dizajna,izraden od modernih i prihvatljivih materijala, suvremenim
multimedijskim uredajima, brzim intemetom i suvremenom informatiðkom opremom te
sustavom video nadzora. Prostor ima pristup za invalide i dizalo. Na katovima su sanitarni
ðvorovi i sanitarni övor za invalide, a u suterenu su 2 tu5a. Sto se tiðe prizemlje, prvog kata i
potkrovlja, uredene su ðajne kuhinje te posebni prostori za odmor i opu5tanje. Na svakom
katu su radne jedinice, a postoje i manji prostori koji omoguéavaju mir i diskreciju prilikom
obavljanja posla. Na katovima, osim u prizemlju su prostori za sastanke, a u potkrovlju je
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prostor zaevent koji moZe primiti do 55 osoba. Kada bi u cijelom HUB-u bile zauzete sve

radne jedinice, objekt moLe zaprimiti 120 osoba.
Trenutno smo u visokoj fazi zavríetka radova. Ugovori za nabavu namje5taja i opreme su

potpisani. Sve bi trebalo biti dovr5eno i namje5teno u prosincu. Dodatno je provedenanabava
za uredenje okoli5a, a vrijeme za otvaranje objekta se predvida za sijeðanj 2025. godine.
Vrijednost cijelog projekta je oko 4 milijuna eura od 3 milijuna i 140 tisuóa eura iz Fonda

solidarnosti. Dodatno oðekujemo oko 400 tisuóa eura za izvan tro5kovniðke radove nastale
prilikom provedbe projekta. Grad Sisak snosi tro5kove opremanja namje5tajem i
multimedijskom opremom. Prostor je predviden za potporu poduzetniðkom okruZenju i
pruZanju tehniõke potpore poduzetnicima poðetnicima u razvoju poðetniðkih poduzetniðkih
aktivnosti i poticanju njihove medusobne suradnje. Postojat ée razliöiti paketi. MoZete
unajmiti radnu jedinicu na sat vremena, na dan, petnaest danao ovisno o potrebama. Prostor óe

biti dostupan za upotrebu 24 sata. Imat óe svoju sluZbenu stranicu, elektroniðku poStu,

virtualni ured.

Karla Petek izrazila je zadovoljstvo dobivenim odgovorom.

9. Ivica Rendulió utvrdio je da se na parcelama u vlasni5tvu Grada Siska nakon potresa grade

vi5estambene zgrade. Koliko je zgrada zapoðeto s izgradnjom, koliko óe ih biti zapoéeto,

koliko ukupno stambenih jedinica óe Grad Sisak dobiti i koliko Grad Sisak participira
financij ski u izgradnj i navedenih vi5estamben ih zgrada?

Gordana Karapandía Prica odgovorila je kako je trenutno aktivno 6 gradili5ta na kojima se

ukupno gradi 9 zgrada sa 171 stanom. To su gradili5ta u Ulici Tina Ujevióa gdje se grade

dvije zgrade s 38 stanova, u Ulici Frana Kr5iniéa gdje se takoder grade dvije zgrade s 38

stanova, u Petrinjskoj ulici s dvije zgrade i 38 stanova, u Ulici Antuna Gustava Mato5a gdje se

gradi jedna zgrada s 19 stanova, u Ulici Miroslava KrleZe i u Ulici Marina DrLié,a gdje se u

svakoj ulici gradi jedna zgrada s 19 stanova. Trenutno je u postupku nabava za izvodenje
radova i izgradnju pristupne prometnice u Ulici Ivana Bakrana gdje óe biti izgradene 3 zgrade

s ukupno 57 stanova. Ukupno se radi o broju od 228 stanova. Vrijednost zemljiSta koje je
Grad Sisak dao je 861.138,00 eura. Za 3 nekretnine koje su bile parcelirane, zaqih se tek
trebaju sklopiti ugovori o medusobnim pravima i obvezama. Sto se tiðe prikljuðaka i to samo

prikljuðaka za struju, Grad Sisak óe uplatiti ukupno 412.938,00 eura. Grad Sisak óe platiti i
prikljuðke za vodu i odvodnju. Osim toga, danas imamo toðku dnevnog reda vezaîrr za

izgradnju pristupne prometnice u Ulici Ivana Bakrana. Dokumentaciju financira Grad Sisak
kao i izgradnju. Grad Sisak óe u protuvrijednosti zemlji5ta dobiti stanove u tim zgradama

nakon Sto prestane potreba zanjima.

Ivica Rendulié izrazio je zadovoljstvo dobivenim odgovorom.

10. MiSa Majkió Vukðevié rekla je kako je brzom reakcijom Grada Siska i Sisaðkog vodovoda
hitno je pokrenuta sanacija Ulice Andrije Hebranga nakon pucanja vodovodnih cijevi.
Sreóom, radovi nisu zahtijevali prekopavanje asfalta veó zamjenu cijevi na zelenom pojasu

koji se nalazi izmedu prometnice i nogostupa. Danas donosimo odluku o sufinanciranju tih
radova kao i u Petrinjskoj ulici. Sto Maja Del-Vechio moZe reói o tim radovima te koji
znaé,ajni zahvati su u planu 2a2025. godinu na vodoopskrbnom sustavu?

Maja Del-Vechio odgovorila je da je u Ulici Andrije Hebranga rijeð o zamjeni vodoopskrbnog
cjevovoda u duZini od 650 metara s ukupno 36 novih prikljuðaka. Trasa je postavljena tako da

se prostire na zelenoj povrSini kako bi maksimalno bio saðuvan nogostup koji smo zavr5ili
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tijekom ove godine. Bit ée malih prekopa koji se moraju odraditi zbog ostalih prikljuðaka za
zgrade, ali izvodenje radova maksimalno po5tuje to da se ne zadire u asfalt.

Sto se tiðe odvojka u Petrinjskoj ulici, Sisaðki vodovod je proveo nabavu za izgradnju
vodoopskrbne i kanalizacijske mreZe u duZini od 250 metara s ukupno 19 novih prikljuðaka.
U tijeku je pregled i ocjena ponuda. U Proraðunu Grada Siska za 2025. godinu, Grad Sisak óe
pratiti navedene radove te óe nakon izvedenih radova na vodoopskrbnoj i kanalizacijskoj
mreZi asfaltirati taj dio odvojka Petrinjske ulice.
U tijeku su radovi u Ulici hrvatskog narodnog preporoda. Radi se o ugovoru koji je sklopio
Sisaðki vodovod i koje je projekte zavr5io u ovoj godini, a tu se radi o Tomðevom putu i Ulici
V,neza Branimira. Sljedeóe godine i tu óe biti izvr5eno asfaltiranje prometnice tako da óemo
nakon sanacije vodovodne mreäe imati i sanaciju cijele prometnice.
Nastavlja se s radovima na vodoopskrbnom cjevovodu Blinjski Kut-Sunja i u tijeku su zavr5ni
radovi na vodoopskrbnoj mreZi u Ulici Stipe Kerepa.
Sljedeée godine Sisaðki vodovod zatraùit óe sufinanciranje od strane Hrvatskih voda za
sufinanciranje vakuumske kanalizacije u Galdovu i Hrastelnici. Za sufinanciranje bit ée

zatraùeno i sufinanciranje vodoopskrbne i kanalizacijske mreZe u Ulici Augusta Cesarca i
Ulici lvana Gundulióa za Sto su izdane gratfevinske dozvole.
Nastavlja se s projektom problematike zbrinj avanja mulja za Éto su sredstva osigurana putem
HBOR kredita. Javna nabava za provedbu tog projekta je planirana 2a2025. godinu.

MiSa Majkió Vukðevié izrazila je zadovoljstvo dobivenim odgovorima.

Aktualni satzavr5en.jeulT sati i 58 minuta.

Prije utvrdivanja dnevnog reda, Bojan Dadasovió je dao na glasanje prijedlog da se

amandmani mogu podnositi usmeno na sjednici.

Prijedlog je usvojen jednoglasno s l3 glasova za.

Sukladno ðlanku 66. Poslovnika Gradskog vijeóa Grada Siska (,,SluZbeni glasnik Sisaðko-
moslavaðke Lupanijeoo, broj 12/09, 20/09, 9110, 4/I3, 6/13-proðiSóeni tekst, llll3, l3lI3,
20/17, 13/18, 18/18-proðiSóeni tekst, 4/20 i 8l2l), Bojan Dadasovió predloZio je sljedeóu
dopunu dnevnog reda:

lza toðke 23 . dodaje se toðka 24. koja glasi: ,,Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra
u opóoj uporabi".

ObrazloZenje:
S obzirom da do objave materijala za sjednicu Gradskog vijeóa na sluZbenim stranicama
Grada Siska nije bila dostupna sva potrebna dokumentacija za izradu materijala za dopunu
dnevnog reda, predlaZe se prethodna dopuna predloZenog dnevnog reda.

Predlagateljica je gradonaõelnica Kristina Ikié Baniðek, a izvjestiteljica je proðelnica
Upravnog odjela zaupravne, imovinsko pravne i opóe poslove Gordana KarapandZa Prica.

Prijedlog je usvojen jednoglasno s l3 glasova za.
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DNEVNI RED

l. Usvajanje zapisnika s 23. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska

2. Prijedlog polugodi5njeg izvje5taja o izvr5enju Proraðuna Grada Siska za 2024. godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije

3. a) Prijedlog izmjena i dopuna Proraðuna Grada Siska za 2024. godinu
Predlagateljica: Kristina Ikié Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela zaproraéun i financije

b) Prijedlog programa o izmjenama Programa odräavanja komunalne infrastrukture u Gradu
Sisku u 2024. godini
Predlagateljica: Kristina Ikié Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechioo privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

c) Prijedlog programa o izmjenama Programa gradenja objekata i ure<laja komunalne
infrastrukture na podruðju Grada Siska u 2024. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

d) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u Skolstvu Grada Siska u 2024.
godini
Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

e) Prijedlog programa o izmjeni i dopuni Programa javnih potreba za civilno dru5tvo,
branitelje i mlade Grada Siska u 2024. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

f) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u sportu Grada Siska u 2024. godini
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

g) Prijedlog programa o izmjeni Programajavnih potreba u kulturi Grada Siska u 2024. godini
Predlagateljica: Kristina Ikié Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo
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h) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u pred5kolskom odgoju Grada Siska
u2024. godini
Predlagateljica: Kristina Ikié Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

i) Prijedlog programa o izmjenama i dopuni Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i
zdravstvu Grada Siska u 2024. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniõek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proõelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

4. Prijedlog zakljuðka o prihvaóanju polugodi5njeg lzvjeéé,a o radu gradonaðelnice za
razdoblj e sijeðanj -lipanj 2024. godine
Predlagateljica: Kristina Ikié Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandäa Prica, proðelnica Upravnog odjela zaupravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

5. a) Prijedlog zakljuðka o usvajanju lzvje5éa o izvr5enju Programa javnih potreba u Skolstvu
Grada Siska u 2024. godini za rczdoblje sijeðanj-lipary 2024. godine
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druðtvo

b) Prijedlog zakljuðka o usvajanju lzvje5óa o izvr5enju Programa javnih potreba za civilno
dru5tvo, branitelje i mlade Grada Siska u 2024. godini za rczdoblje sijeðanj-lipanj 2024.
godine
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

c) Prijedlog zakljuðka o usvajanju lzvje5óa o izvr5enju Programa javnih potreba u sportu
Grada Siska u 2024. godinizarazdoblje sijeðanj-lipanj2024. godine
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaõelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sporto

branitelje i civilno druStvo

d) Prijedlog zakljuðka o usvajanju lzvje5óa o izvr5enju Programa javnih potreba u kulturi
Grada Siska u 2024. godinizaruzdoblje sijeðanj-lipanj2024. godine
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

e) Prijedlog zakljuðka o usvajanju Izvje5óa o izvr5enju Programa javnih potreba u
predSkolskom odgoju Grada Siska u 2024. godinizaruzdoblje sijeðanj-lipanj2024. godine
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obtazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo
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f) Prijedlog zakljuðka o usvajanju Izvje5óa o izvr5enju Programa javnih potreba u tehniðkoj
kulturi Grada Siska u 2024. godinizarazdoblje sijeðanj-lipanj2024. godine
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
lzvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

g) Prijedlog zakljuðka o usvajanju lzvje5óa o izvr5enju Programa javnih potreba u socijalnoj
skrbi i zdravstvu Grada Siska u 2024. godinizarazdoblje sijeðanj-Iipary2024. godine
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grguraõ, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

6. a) Prijedlog proraõuna Grada Siska za 2025. godinu i projekcije Proraðuna za razdoblje
2026.-2027. godine
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije

b) Prijedlog odluke o izvr5avanju Proraðuna Grada Siska za 2025. godinu
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije

c) Prijedlog programa odräavanja komunalne infrastrukture u Gradu Sisku u 2025. godini
Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

d) Prijedlog programa gradenja objekata i uredaja komunalne infrastrukture na podruðju
Grada Siska za 2025. godinu
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

e) Prijedlog programa kori5tenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemlji5tem u
vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruöju Grada Siska za 2025. godinu
Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

f) Prijedlog programa utro5ka sredstava Sumskog doprinosa 2a2025. godinu
Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniõek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechioo privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

g) Prijedlog programajavnih potreba u Skolstvu Grada Siska u 2025. godini
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sporto

branitelje i civilno dru5tvo

9



h) Prijedlog programa javnih potreba za civilno dru5tvo, branitelje i mlade Grada Siska u
2025. godini
Predlagateljica: Kristina Ikié Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sporto

branitelje i civilno dru3tvo

i) Prijedlog programa javnih potreba u sportu Grada Siska u 2025. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sporto

branitelje i civilno dru5tvo

j) Prijedlog programa javnih potreba u kulturi Grada Siska u 2025" godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

k) Prijedlog programa javnih potreba u predSkolskom odgoju Grada Siska u 2025. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturuo sport,
branitelje i civilno dru5tvo

l) Prijedlog programa javnih potreba u tehniðkoj kulturi Grada Siska u 2025. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniõek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proõelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

m) Prijedlog programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Siska u 2025.
godini
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sporto

branitelje i civilno dru5tvo

7. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o visini poreznih stopa godi5njeg poreza na dohodak na
podruðju Grada Siska
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniõek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije

8. Prijedlog odluke o financiranju tro5kova izgradnje pristupne prometnice za tri vi5estambene
zgrade u Ulici Ivana Bakrana u Sisku, na lokaciji: k.ð.br. 2981I, k.ð.br. 299/2, k.ð.br. 300/1 i
k.ð.br. 300167, sve u k.o. Sisak Stari
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandia Prica, proðelnica Upravnog odjela zaupravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

9. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o poveóanju sredstava za ftnanciranje djelatnosti
vatrogastva u Gradu Sisku u 2024. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandäa Prica, proðelnica Upravnog odjela zavpravne, imovinsko
pravne i opóe poslove
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10. Prijedlog odluke o dono5enju Plana djelovanja Grada Siska u podruðju prirodnih
nepogoda za 2025. godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandäa Prica, proðelnica Upravnog odjela zaupravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

ll. Prijedlog programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske sluZbe
spa5avanja Stanice Novska na podruðju Grada Siska u 2025. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaöelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandäaPrica, proðelnica Upravnog odjela zavpravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

12. Prijedlog godiSnjeg planarazvoja sustava civilne zaítite na podruðju Grada Siskaza2025.
godinu s lrnancij skim uðincim a za trogodi5nj e razdoblj e

Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandLaPrica, proðelnica Upravnog odjela zaupravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

13. Prijedlog plana upravljanja i raspolaganja nekretninama u vlasni5tvu Grada Siskaza2025.
godinu
Predlagateljica: Kristina lkió-Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandäa Prica, proðelnica Upravnog odjela zaupravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

14. Prijedlog odluke o osiguravanju sredstava za redovito godi5nje financiranje politiðkih
stranaka i nezavisnih vijeónika u Gradskom vijeóu Grada Siska za 2025. godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Kanpandía Prica, proðelnica Upravnog odjela zavpravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

15. Prijedlog odluke o naðinu financiranja vijeóa nacionalnih manjina i predstavnika
nacionalne manjine u Gradu Sisku za 2025. godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandäa Prica, proðelnica Upravnog odjela zaupravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

16. Prijedlog odluke o sufinanciranjuizgradnje objekata i uretlaja javne vodoopskrbe i javne
odvodnje u vlasni5tvu javnog isporuðitelja trgovaðkog dru5tva Sisaõki vodovod d.o.o.
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechioo privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

17. Prijedlog odluke o naðinu pruäanjajavne usluge prikupljanja komunalnog otpada na
podruðju Grada Siska
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav
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18. Prijedlog odluke o izboru osobe kojoj óe se povjeriti obavljanje poslova prijevoza
pokojnika koji se financiraju iz Proraðuna Grada Siska
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

19. Prijedlog programa kori5tenja sredstava ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog
zemlji5ta na podruðju Grada Siska u 2025. godini
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniõek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

20. Prijedlog odluke o zakupu zajedniðkog pa5njaka u vlasni5tvu Republike Hrvatske na
podruðju Grada Siska-Zajedniðki pa5njak Odransko polje
Predlagateljica: Maja Del-Vechio, ðlanica Povjerenstva za zakup i prodaju poljoprivrednog
zemlji5ta u vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruðju Grada Siska
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, ðlanica Povjerenstva za zakup i prodaju poljoprivrednog
zemljiSta u vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruðju Grada Siska

21. Prijedlog odluke o oslobaclanju plaóanja komunalnog doprinosa Udruge osoba s

invaliditetom Sisaðko-moslavaðke Zupanije, Petrinja, Ulica Jelene Babió, OIB: 59360923052
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

22. a)Prijedlog odluke o imenovanju ðlanova Skolskog odbora Osnovne Skole 22. lipnja
Predlagateljica: Kristina Ikié Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

b) Prijedlog odluke o imenovanju ðlanova Skolskog odbora Osnovne Skole Viktorovac
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

c) Prijedlog odluke o imenovanju ðlanova Skolskog odbora Osnovne Skole Ivana Kukuljevióa
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

d) Prijedlog odluke o imenovanju ðlanova Skolskog odbora Osnovne Skole Galdovo
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

e) Prijedlog odluke o imenovanju õlanova Skolskog odbora Osnovne Skole Braóa Ribar
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniõek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo
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f) Prijedlog odluke o imenovanju ðlanova Skolskog odbora Osnovne Skole,,Braóa Bobetko"
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proõelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturuo sport,
branitelje i civilno dru5tvo

g) Prijedlog odluke o imenovanju ðlanova Skolskog odbora Osnovne Skole Buda5evo-
Topolovac-Gu5óe
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

h) Prijedlog odluke o imenovanju ðlanova Skolskog odbora Osnovne Skole Sela
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grguraõ, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

i) Prijedlog odluke o imenovanju ðlanova Skolskog odbora Osnovne Skole Ivana Antolðióa
Komarevo
Predlagatelj ica: Kristina Ikié Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

23. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Statut Doma kulture Kristalna kocka
vedrine
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

24. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra u opóoj uporabi.
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniõek, gradonaõelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandäa Prica, proðelnica Upravnog odjela za upravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

Dnevni red usvojen je jednoglasno s 13 glasovaza.

TOCKA 1.

Zapisnik s 23. sjednice Gradskog vijeéa Grada Siska usvojen je jednoglasno s 13 glasova za.

TOCKA 2.
Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Silvije MuZek i raspravi u kojoj je sudjelovao Zvonko
Marincelj, Kristina Ikió Baniðek i Bojan Dadasovió, jednoglasno s 13 glasova za, donesen je

POLUGODTS¡{T IZVJESTAJ
o izvrSenju Proraðuna Grada Siska za 2024. godinu

TOðKA 3.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Silvije MuZek, Maje Del-Vechio i Gorana Grguraõa,

l3



a) Jednoglasno s 13 glasova za, donesene su

IZMJENE I DOPUNE PRORAðTINA GRADA SISKA ZA2O24. GODINU

b) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenje

PROGRAM
o izmjenama Programa odrZavanja komunalne infrastrukture u Gradu Sisku u2024.

godini

c) Jednoglasno s l3 glasovaza, donesenje

PROGRAM
o izmjenama Programa gratlenja objekata i uretlaja komunalne infrastrukture na

podruõju Grada Siska u 2024. godini

d) Jednoglasno s 13 glasova za, donesenje

PROGRAM
o izmjeni Programa javnih potreba u Skolstvu Grada Siska a2024. godini

e) Jednoglasno s l3 glasovaza, donesenje

PROGRAM
o izmjeni i dopuni Programa javnih potreba za civilno druStvo, branitelje i mlade Grada

Siska u2024. godini

f) Jednoglasno s 13 glasovaza, donesenje

PROGRAM
o izmjeni Programa javnih potreba u sportu Grada Siska u2024. godini

g) Jednoglasno s 13 glasova za, donesenje

PROGRAM
o izmjeni Programa javnih potreba u kulturi Grada Siska u 2024. godini

h) Jednoglasno s l3 glasovaza, donesenje

PROGRAM
o izmjeni Programa javnih potreba u pred5kolskom odgoju Grada Siska u 2024. godini

i) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenje

PROGRAM
o izmjenama i dopuni Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada

Siska u2024. godini
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TOðKA 4.
Kod ove toðke dnevnog reda sjednicu je privremeno napustio vijeónik Ivica Rendulió pa je u
odluðivanju sudjelovalo I 2 vijeénika.

Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Gordane Karapandúa Prica i rasprave u kojoj je
sudjelovao Bojan Dadasovió,jednoglasno s l3 glasova za, donesenje

ZAKLJUðAK
o prihvaéanju polugodi5njeg Izvje5óa o radu gradonaðelnice za razdoblje sijeðanj-lipanj

2024.godine

TOðKA 5.
Kod ove toðke dnevnog reda sjednici je pristupio vijeónik Ivica Rendulió pa je u odluðivanju
sudjelovalo I 3 vijeénika.

Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Gorana Grguraða,

a) Jednoglasno s 13 glasovaza, donesenje

ZAKLJUCAK
o usvajanju lzvje5óa o izvr5enju Programa javnih potreba u Skolstvu Grada Siska u

2024. godiniza razdoblje sijeõanj-lipanj 2024. godine

b) Jednoglasno s 13 glasova za, donesenje

ZAKLJUðAK
o usvajanju lzvje5óa o izvr5enju Programa javnih potreba za civilno dru5tvo, branitelje i

m lade Grada Siska u 2024. godini za razdoblj e sijeðanj-lipanj 2024. godine

c) Jednoglasno s 13 glasovaza, donesenje

ZAKLJUðAK
o usvajanju Izvje5éa o izvr5enju Programa javnih potreba u sportu Grada Siska u 2024.

god i ni za razdoblje sij eõanj -l ipanj 2024. god ine

d) Jednoglasno s 13 glasovaza, donesenje

ZAKLJUðAK
o usvajanju lzvje5éa o izvr5enju Programa javnih potreba u kulturi Grada Siska u 2024.

godini za razdoblje sijeðanj-lipanj 2024. godine

e) Jednoglasno s 13 glasovaza, donesenje

ZAKLJUÕAK
o usvajanju Izvje5óa o izvr5enju Programa javnih potreba u pred5kolskom odgoju

Grada Siska u 2024. godiniza razdoblje sijeõanj-lipanj 2024. godine
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f) Jednoglasno s l3 glasovaza, donesenje

ZAKLJUðAK
o usvajanju lzvje5éa o izvr5enju Programa javnih potreba u tehniðkoj kulturi Grada

Siska u2024. godini za razdoblje sijeðanj-lipanj2024. godine

g) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenje

ZAKLJUCAK
o usvajanju lzvje5éa o izvr5enju Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu

Grada Siska u 2024. godini za razdoblje sijeõanj-lipanj 2024. godine

Nakon prethodne toðke dnevnog reda Bojan Dadasovió zakazao je pauzlr.
Pauza je poðela u l8 sati i 24 minute,azavríenaje u 18 sati i 34 minute.

Za vrijeme pauze odrLana je zajedniðka sjednica Odbora za statutamo pravna pitanja i
Komisije za prostorno uredenje, za5titu okoli5a i spomenika kulture, urbanizam, arhitekturu i
graditeljstvo.

Prisutni ðlanovi Odbora za statutarno pravna pitanja su: Bojan Dadasovió-predsjednik
Odbora, Filip Pjerobon-zamjenik predsjednika Odbora, Marko Rafaj i i,eljko Ðermanovió.

Odsutan: Tomislav Kralj-ölan Odbora.

Prisutni ðlanovi Komisije za prostorno uredenje, za5titu okoli3a i spomenika kulture,
urbanizam, arhitekturu i graditeljstvo su: Filip Pjerobon-predsjednik, Bojan Dadasovié-
zamjenik predsjednika, Karla Petek i MiSa Majkió Vukðevió.

Odsutan: Ivica Sipu5-ðlanovi Odbora.

Õlanovi oba Odbora jednoglasno su dali pozitivno mi5ljenje na Prijedlog odluke o ukidanju
statusa javnog dobra u opóoj uporabi i proslijedili ga Gradskom vijeóu na razmatranje i
usvajanje.

TOðKA 6.

Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Silvije MuZek, Bojan Dadasovió rekao je da neée
poûLati Prijedlog proraðuna Grada Siska za 2025. godinu ukoliko se ne usvoje njegovi
amandmani na navedeni prijedlog.

S obzirom da je govorio sa svojeg mjesta, a îe za govomicom , izrekao si je opomenu.

PredloZio je sljedeóe amandmane:

l. tgrali5te Oi; ZZ.lipnja, izradaprostorne dokumentacije i cijelog projekta
2. Sanacija druge faze Ulice Brezoviðkog odreda, Poljske ulice i Radniõke ulice
3. Nabavka novih klupa i stolica za OS Viktorovac
4. Nabavka pametnih klupa i opreme ispred crkve svetog Josipa Radnika u Galdovu.

Kristina Ikió Baniðek oðitovala se o prethodnim amandmanima rekav5i da je druga faza
sanacije Ulice Brezoviðkog odreda veó u planu za ovu godinu, a Poljska ulica i Radniðka
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ulica u suradnji sa Sisaðkim vodovodom óe se realizirati u 2025. godini s obzirom da Sisaðki
vodovod jo5 mora obaviti radove na vakuumskoj kanalizaciji te da nema smisla ulice
asfaltirati prije no Sto zavr5e s radovima. Nakon toga óe to sigurno biti rije5eno.
Reklaje da podrZava nabavu novih klupa i stolica u OS Viktorovac.
Sto se tiõe pametnih klupa, moramo utvrditi tko je vlasnik zemlji5ta, odnosno da Bojan
Dadasovié ili Robert Grubec kontaktiraju franjevce jesu li suglasni s postavljanjem pametnih
klupa. Postavljanje pametnih klupa je lagan posao za Grad Sisak jer se radi o maloj
komunalnoj akciji.
SloZila se s amandmanom koji se odnosi na igrali5te OS ZZ" lipnja koje je niz godina
zapu5teno. Vjerojatnoje potrebno postaviti novu ogradu i novu podlogu.

Nakon usvajanja predloZenih amandmana, Kristina Ikió Baniðek je ukratko obrazloäila
Prijedlog proraðuna Grada Siska za 2025. godinu,bez obzira Sto su vijeónici s prijedlogom
proraðuna upoznati kroz materijale, a gradani kroz aplikaciju ,,Moj gradski Proraðun" koja se

nalazi na sluZbenim stranicama Grada Siska. Gradani su kroz aplikaciju podrZali zavrSetak
svih zapoðetih projekata i programa. Sljedeóe godine oðekuje nas povijesno ulaganje u
pred5kolske i Skolske objekte.

Nakon oðitovanja Kristine lkió Baniðek o amandmanimao uvodno usmeno obrazloZenje je
podnijela Maja Del-Vechio i Goran Grgurað.

a) Jednoglasno s l3 glasovaza, donesenje

PRORACT]N GRADA SISKA ZA2O25. GODINU
i projekcije Proraðuna za razdoblje2026.-2027. godine

b) Jednoglasno s l3 glasova za,jednoglasnoje donesena

ODLUKA
o izvr5avanju Proraðuna Grada Siska 2a2025. godinu

c) Jednoglasno s l3 glasovaza, donesenje

PROGRAM
odräavanja komunalne infrastrukture u Gradu Sisku u2025. godini

d) Jednoglasno s 13 glasova za, donesenje

PROGRAM
gratlenja objekata i uretlaja komunalne infrastrukture na podruðju Grada Siska za

2025. godinu

e) Jednoglasno s l3 glasovaza, donesenje

PROGRAM
kori5tenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemlji5tem u vlasni5tvu

Republike Hrvatske na podruðju Grada Siska za 2025. godinu
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f) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenje

PROGRAM
utro5ka sredstava Sumskog doprinosa 2a2025. godinu

g) Jednoglasno sl3 glasova za, donesenje

PROGRAM
javnih potreba u Skolstvu Grada Siska u2025. godini

h) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenje

PROGRAM
javnih potreba za civilno dru5tvo, branitelje i mlade Grada Siska u 2025. godini

i) Jednoglasno s 13 glasova za, donesenje

PROGRAM
javnih potreba u sportu Grada Siska a2025. godini

j) Jednoglasno s 13 glasovaz4 donesenje

PROGRAM
javnih potreba u kulturi Grada Siska u2025. godini

k) Jednoglasno s 13 glasova za, donesenje

PROGRAM
javnih potreba u pred5kolskom odgoju Grada Siska u2025. godini

l) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenje

PROGRAM
javnih potreba u tehniðkoj kulturi Grada Siska ru2025. godini

m) Jednoglasno s 13 glasova za, donesen je

PROGRAM
javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Siska u2025. godini

TOCKA 7.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Silvije MuZek jednoglasno s 13 glasova za, donesena
je

ODLT]KA
o izmjeni Odluke o visini poreznih stopa godi5njeg porez na dohodak na podruðju

Grada Siska
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TOðKA S.

Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Gordane Karapandäa Prica, jednoglasno s 13 glasova
za, donesenaje

ODLUKA
o financiranju tro5kova izgradnje pristupne prometnice za tri vi5estambene zgrade u

Ulici Ivana Bakrana u Sisku, na lokaciji: k.ð.br. 298/1,, k.ð.br. 299/2, k.õ.br.300/1 i
k.ð.br. 300/67, sve u k.o. Sisak Stari

TOCKA 9.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Gordane Karapandía Prica, jednoglasno s 13 glasova
za, donesenaje

ODLUKA
o izmjeni Odluke o poveóanju sredstava za financiranje djelatnosti vatrogastva u Gradu

Sisku lu2024. godini

TOðKA 10.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Gordane KarapandLa Prica, jednoglasno s 13 glasova
za, donesenaje

ODLUKA
o dono5enju Plana djelovanja Grada Siska u podruõju prirodnih nepogoda 2a2025.

godinu

TOCKA 11.
Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Gordane Karapandäa Prica, jednoglasno s 13 glasova
za, donesenje

PROGRAM
javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske sluÍbe spa5avanja Stanice

Novska na podruðju Grada Siska u2025. godini

TOCKA 12.
Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Gordane Karapandía Prica, jednoglasno s 13 glasova
za, donesenje

GODISNJI PLAI\{
razvoja sustava civilne zaítíte na podruðju Grada Siska 2a2025. godinu s financijskim

uðincima za trogodi5nje razdoblje

TOðKA 13.
Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Gordane Karapandäa Prica, jednoglasno s 13 glasova
za, donesenje

PLAI\
upravljanja i raspolaganja nekretninama u vlasni5tvu Grada Siska za 2025. godinu
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TOðKA 14.

Nakon uvodnog usmenog obrazloåenja Gordane Karapandía Prica, s 12 glasova za, jednim
glasom protiv Bojana Dadasovióa i ni5ta glasova suzdrZanih, donesena je

ODLUKA
o osiguravanju sredstava za redovito godi5nje financiranje politiõkih stranaka i

nezavisnih vijeénika u Gradskom vijeéu Grada Siska za 2025. godinu

TOCKA 15.

Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Gordane Karapandåa Prica, s 12 glasova za, jednim
glasom protiv Bojana Dadasovióa i ni5ta glasova suzdrZanih, donesena je

ODLUKA
o naðinu financiranja vijeéa nacionalnih manjina i predstavnika nacionalne manjine u

Gradu Sisku za 2025. godinu

TOCKA 16.
Nakon uvodnog usmenog obrazloZenja Maje Del-Vechio, jednoglasno s 13 glasova za,

donesenaje

ODLUKA
o sufinanciranju izgradnje objekata i uretlaja javne vodoopskrbe i javne odvodnje u

vlasni5tvu javnog isporuõitelja trgovaðkog dru5tva Sisaõki vodovod d.o.o.

TOðKA 17.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Maje Del-Vechio, Zvonko Marincelj rekao je da se u
Prijedlogu odluke nalazi par pogre5aka. U ðlanku 3. napisan je Zakon o odrZivom
gospodarenju otpada iz202l. godine, ali na snazi je Zakon o gospodarenju otpadom. Nadalje,
u ðlanku 21. gdje je opisano koriStenje zajedniðkog spremnika, napisana je prva i druga toðka
kojima je utvrden broj otvaranja spremnika kod kolektivnog stanovanja u vezi s raspodjelom
tereta i naplate, a po toðkom 3. u odredbama je napisano ,,kao alternativa tome je odlaganje
oþada putem otpadomjera gdje se ostvarenje evidentira elektroniðkim kljuöem ili karticom."
Navedena alternativa ne postoji u Sisku. Ranije je bio proveden pilot projekt s otpadomjerima
koji su se pokazali neefikasnim i vrlo skupim. Ako bismo odabrali otpadomjere, samo bi
preko milijun eura morali uloZiti u nabavku identifikacijskih kljuðeva. Taj sustav je skup, a

ureclaji s elektroniðkim dijelovima skloni kvarenju. Prema tome, za sada ne postoji alternativa.
Zvonko Marincelj je predloZio da se to bri5e iz prijedloga odluke kako bi ostao sustav koji se

pokazao efikasnim.

Bojan Dadasovié utvrdio je da se visina ugovorne kazne za nepridräavanje opóih odredbi
poslovanja trgovaðkog dru5tva Gospodarenje otpadom Sisak d.o.o., a s obzirom na iznos
raðuna za mije5ani komunalni otpad, ta kazna previsoka. Je li kazna od 99,00 eura za
umirovljenike koji plaéaju odvoz otpada u iznosu od 8 do 9 eura primjerena? Kaznu bi trebalo
smanjiti.

Kristina Ikiéa Baniðek podsjetila je kako je prilikom donoSenja pro5le odluke, gdje su
definirane ikazne, glavni okvir je bio zakon koji je definirao visinu kazni. Cijena se sastoji od
fiksnog dijela na koji nismo mogli utjecati i varijabilnog dijela na koji smo utjecali i
prilagodili taj dio na5im gradanima.
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Kada pogledamo 5to se dogaifa u drugim gradovima, Sto se dogada u Zagrebu, moZemo reói
da je Grad Sisak Sampion u gospodarenju otpadom. Imamo odgovorno gospodarenje
otpadom, uredeno odlagali5te u koje kontinuirano ulaZemo, kontinuirano se javljamo i
povlaðimo sredstva iz EU fondova za modemizaciju voznog parka, veó i cijela priða oko
polupodzemnih spremnika je odradena na naðin da gotovo nismo to ni osjetili Sto je
fìnancirano iz poslovanja trgovaðkog dru5tva koje zbrinjava otpad, a ne na teret gradana.
Rekla je da usvaja prijedlog o izmjeni naziva zakona, medutim dio reõenice u kojoj je
napisano da postoji moguónost otpadomjer4 bolje je da ostane jer to ne znaéi da, ako danas
ne postoji tehnologija da na spremnike ugradimo otpadomjer, moZemo za odredeno
vremensko razdoblje kada se pojavi takva tehnologija, omoguóiti po5tenu naplatu odvoza
otpada. Oni koji Zive u zgradi, mogu otvoriti svoj polupodzemni spremnik i ubaciti 12 velikih
vreóa otpada. Vi koji Livite u kuóama, ne moZete to napraviti jer toðno znamo koliko vreéa vi
odlaäete. U sustavu otpadomjera se po5tenije raspodjeljuje i netko tko je umirovljenik i odlaZe
jednu vreéicu tjedno, ne moZe biti u istoj poziciji kao netko tko baca jednu vreóicu dnevno.
Hoée li se takva moguénost pojaviti u buduónosti, vjerojatno je da hoóe, ali mi kroz ovu
odluku ostavljamo moguónost da ako to bude oportuno za postaviti, na taj naðin
izjednaðavamo gradane koji Zive u vi5estambenim zgradama i one koji Zive u obiteljskim
kuóama.

Bojan Dadasovió izrekao je opomenu Zvonku Marincelju jer nije raspravljao za govomicom.
Zvonko Marincelj rekao je kako povlaði amandman koji se odnosi na oþadomjera s obzirom
na stav gradonaðelnice.

Bojan Dadasovié izrekao je opomenu Marku Rafaju jer nije govorio za govornicom

Marko Rafaj upitao je radi se o jednom amandmanu ili o dva amandmana ili se od jednog
amandmana odustalo?

Bojan Dadasovió objasnio je da je vijeónik Zvonko Marincelj podnio 2 amandmana. Prvi je
gradonaðelnica usvojila, a od drugog amandmana koji se odnosio na otpadomjere je odustao.

Jednoglasno s 13 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o naðinu pruäanja javne usluge prikupljanja komunalnog otpada na podruðju Grada

Siska

TOCKA 18.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Maje Del-Vechio, jednoglasno s 13 glasova za,
donesenaje

ODLT]KA
o izboru osobe kojoj ée se povjeriti obavljanje poslova prijevoza pokojnika koji se

financiraju iz Proraðuna Grada Siska

TOðKA 19.

Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Maje Del-Vechio, jednoglasno s 13 glasova za,
donesenje
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PROGRAM
kori5tenja sredstava ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog zemlji5ta na

podruðju Grada Siska rl2025. godini

TOCKA 20.
Nakon uvodnog usmenog obrazloåenja Maje Del-Vechio, jednoglasno s 13 glasova za,
donesenaje

ODLT]KA
o zakupu zajedniõkog pa5njaka u vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruðju Grada

Siska-Zajedniðki pa5njak Odransko polje

TOCKA 20.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Maje Del-Vechio, jednoglasno s 13 glasova zao

donesenaje

ODLUKA
o oslobadanju plaéanja komunalnog doprinosa Udruge osoba s invaliditetom Sisaõko-

moslavaðke Zupanije, Petrinja, Ulica Jelene Babió, OIB: 59360923052

TOCKA 22.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Gorana Grgurað4 Bojan Dadasovió predloZio je da se

uvede minimalna naknada zaradðlanova Skolskog odbora u iznosu od 10,00 eura.
Medutim, Bojan Dadasovió je svoj prethodni amandman povukao.

a) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o imenovanju ðlanova Skotskog odbora Osnovne Skole 22. lipnja

b) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o imenovanju õlanova Stotskog odbora Osnovne Skole Viktorovac

c) Jednoglasno s 13 glasovaza, donesenaje

ODLUKA
o imenovanju õlanova Skohkog odbora Osnovne Skole Ivana Kukuljevióa

d) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o imenovanju õlanova SXohkog odbora Osnovne Skole Galdovo
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e) Jednoglasno s 13 glasovaza, donesenaje

ODLUKA
o imenovanju ðlanova Skolskog odbora Osnovne Skole Braéa Ribar

f) Jednoglasno s l3 glasovaza, donesenaje

ODLUKA
o imenovanju ðlanova Skohkog odbora Osnovne Skole roBraéa Bobetko66

g) Jednoglasno s l3 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o imenovanju õlanova Skolskog odbora Osnovne Skote Buda5evo-Topolovac-Gu5óe

h) Jednoglasno s 13 glasovaza, donesenaje

o imenovanju õtanova Sf"iilÏitora osnovne skote sela

i) Jednoglasno s l3 glasovaza, donesenaje

- ODLT]KA
o imenovanju ðlanova Skolskog odbora Osnovne Skole Ivana Antolðióa Komarevo

TOðKA 23.
Nakon uvodnog usmenog obrazloZenja Gorana Grguraða, Bojan Dadasovió upitao je za5to
umjesto dono5enja novog Statuta nisu predloZene izmjene i dopune postojeóeg Statuta?

Goran Grgurað odgovorio je da se radi o vi5e izmjena i dopuna.

Jednoglasno s 13 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o davanju prethodne suglasnosti na Statut Doma kulture Kristalna kocka vedrine

TOÕKA 24.
Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Gordane Karapandäa Prica, jednoglasno s 13 glasova
za, donesenaje

ODLUKA
o ukidanju statusajavnog dobra u opóoj uporabi

24. sjednicazavr5enaje u 19 sati i 34 minute.

ZAPISNIðAR PROCELNICA PREDSJEDNIK

Gordana KarapandZa PricaSilvio Baljak
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